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„Březnové slunce, má krátké ruce.“ 

Pozvánka 
na jednání zastupitelstva 

Zprávy z obce 

  

Martina Došková 

Jak to bylo v Policích 
Letošní tříkrálové koledování v Policích probíhalo 
za krásného slunečného počasí, což byla odměna 
za loňské velmi mrazivé počasí. Jako už po mnoho 
let chodily tradičně čtyři označené skupinky 
koledníků. V první řadě chci poděkovat Vám vš

Starosta obce Police zve občany na VI. zasedání 
Zastupitelstva obce Police, které se bude konat 
v úterý 21. března v 18:00 hodin v zasedací místnosti 
Obecního úřadu v Policích. 

Michal Havran, starosta 
 

 

 
 

Kontejnerové stání na Výpustě 
V měsíci únoru jsme vlastními silami zrekonstruovali 
kontejnerové stání na Výpustě. Občané mají nyní 
lepší přístup ke kontejnerům na tříděný odpad, a 
také svozová firma bude moci s kontejnery lépe 
manipulovat. 
 

 
 

Stane se z obce smetiště a vrakoviště? 
Jak by řekl klasik „v poslední době se nám tady 
rozmáhá takový nešvar“. Pozorný občan si již jistě 
všiml při procházkách po obci, že se stále častěji 
objevují na chodnících i travnatých veřejných 
plochách pohozené odpadky. Přitom odpadkových 
košů je v obci dostatek a stačilo by jen trochu chtít a 
„nepotřebnou věc“, nebo přesněji odpadek, vyhodit 
na místo k tomu určené. V obci je umístěno 10 košů 
na odpadky, obecní popelnice stojí také u zastávky 
na točně a u obecního úřadu a také zde máme 6 
kontejnerových stání na tříděný odpad. Buďme 
prosím ohleduplní ke svému prostředí a poučme  
 
 

 

 
 

Pobožnost Křížové cesty 

Pobožnost Křížové cesty bude v postní době vždy  
v pátek v 15:00 v kapli v Policích. 
 

znovu své děti, jak s odpadky nakládat, aby se z naší 
krásné obce nestalo jedno velké smetiště.  
Dalším nešvarem se stávají odstavená nepojízdná 
auta bez poznávacích značek na veřejných 
prostranstvích, která nejenže hyzdí prostředí obce, 
ale často brání rozhledu v silničním provozu. 
Apelujeme na majitele těchto vozů a vyzýváme je, 
aby si auta z veřejných prostranství odstranili! 

 
Omezení provozu na železničním 

přejezdu 
V plném proudu je také rekonstrukce železničního 
přejezdu. Budou zde vybudovány nové závory, a také 
bezpečný přechod pro chodce. Práce probíhají zatím 
bez omezení provozu, avšak v měsíci dubnu je 
naplánovaná úplná a částečná uzavírka železničního 
přejezdu. O přesném termínu vás budeme 
informovat v příštím zpravodaji. Prosíme o zvýšenou 
pozornost při průchodu a průjezdu stavbou! 
 

Ořez stromů 
Na obec se obrátilo Ředitelství silnic Zlínského kraje 
s prosbou o zveřejnění informace, která se týká 
údržby vegetace – ořezání větví a stromů podél silnic 
II. a III. třídy v průjezdních i mimo průjezdní úseky 
obce. Zejména v zimním období hrozí vznik 
nebezpečných situací, kdy vlivem nepříznivých 
klimatických podmínek mohou suché či jinak 
poškozené větve nebo stromy svým pádem na silnici 
ohrozit bezpečnost silničního provozu. Žádáme 
majitele pozemků sousedících se silnicí, aby si svoje 
pozemky udržovali. 

Michal Havran, starosta 
 

 

 
 



 

 

 

Zprávičky z naší školičky 

 
 
  

Zprávy ze školy 
V posledním zimním měsíci – únoru – se v naší 
škole, jak už to bývá zvykem, uskutečnilo mnoho 
zajímavého. 
V pondělí 6. února 2023 nás navštívilo loutkové 
divadlo. V prostorách mateřské školy jsme spolu  
s dětmi z mateřinky shlédli představení „Když se 
čerti ženili“. Pohádka plná loutek, srandy a písniček 
zaujala malé i velké. Školáci si po skončení 
představení mohli loutky prohlédnout, zjistili, jak se 
loutky vyrábějí, šatí a ovládají. 
„Sportem ku zdraví a dobré náladě“ - tímto heslem 
by se mohl prezentovat náš oblíbený lektor  
a sportovec tělem i duší, Ondra. V rámci rozvoje 
tělesné výchovy k nám opět zavítal ve středu  
8. února.  
 

 
 
Ve čtvrtek 9. února jsme využili mrazivé počasí  
a zajeli jsme do blízkých Kunovic. Vybaveni přilbami 
a bruslemi jsme si zařádili na sportovišti, které 
místní obyvatelé díky teplotám pod nulou proměnili 
v ledovou plochu. Pro některé to byl opravdový boj, 

protože stáli na bruslích poprvé v životě.       Ale 
nikdo to nevzdal, přestože někteří bruslili spíše po 

kolenou.       
Následující den nás čekal ve Valašském Meziříčí 
opravdu nabitý program. Navštívili jsme banku 
Unicredit a také Městskou policejní stanici. V bance 
jsme se v rámci rozvoje finanční gramotnosti 
dozvěděli plno zajímavostí o financích, prohlédli 
jsme si bezpečnostní schránky, počítačku peněz, 
poškozené bankovky a mince, které musely být 
vyřazeny z oběhu. Na policejní stanici jsme byli 
 
 
 

seznámeni s prací městských strážníků. Byla nám 
předvedena policejní výstroj, všelijaké pomůcky, 
které strážníci při své práci potřebují, a také 
kamerový systém, kterým monitorují a zajišťují 
bezpečnost města. 
 

 
 
Poslední únorový den jsme se vydali do všech koutů 
světa. To nám umožnil vzdělávací program „Za 
pohádkou kolem světa“, kterého jsme se zúčastnili 
v prostorách Městské knihovny ve Valašském 
Meziříčí. Virtuálně jsme cestovali po všech 
kontinentech a o každém jsme se dozvěděli něco 
zajímavého. 

Zprávičky z družiny 
Se školní družinou jsme začátkem února navštívili 
Vrtuli ve Valašském Meziříčí, kde v jejím posledním 
patře probíhá výstava s názvem „Po tmě“. Před 
jarními prázdninami jsme si povídali o významu sv. 
Valentýna a tvořili přáníčka pro naše nejbližší.   
 

 
 



 

 

 

 
  

Ve čtvrtek 23. února jsme navštívili Diakonii, ve 
které jsme se zúčastnili karnevalu a napekli 
koblížky.  
S počátkem měsíce února jsme také odstartovali 
přípravy na velikonoční jarmark. 
 

Pohádkový únor v mateřince 
Pohádka. Už samotné slovo v nás evokuje příjemné 
ladění. Před vnitřním zrakem se střídají obrazy 
našeho dětství, kdy nám rodiče a prarodiče 
předčítali, či vyprávěli pohádky. A tak se i v naší 
mateřince měsíc únor nechal unášet na pohádkové 
vlně. 
Prvním nevšedním zážitkem pro děti byla návštěva 
Kašpárkova loutkového divadla s veselou pohádkou 
“Jak se čerti ženili“. 
Ve středu 8. února jsme si všichni, ostatně jako 
pokaždé, náramně užili sportovní dopoledne  
s trenérem Ondrou. 
 

 
 
Hned poté jsme se vrhli na přípravu další, tentokrát 
tradiční akce “Náš třídní karneval“.  Již od začátku 
týdne se děti těšily a připravovaly výzdobu, 
pohoštění, škrabošky. Vše vypuklo ve čtvrtek  
16. února, kdy se třída začala plnit princeznami, 
vílami, piráty…Nejdříve jsme si masky prohlédli, 
představili a pochválili. Pak jsme již celé dopoledne 
tancovali, zpívali, soutěžili a dováděli. Tečkou za 
celou akcí bylo společné focení-viz webové stránky 
školy. 
Určitě všichni chceme, aby z našich dětí vyrostli 
dobří, šťastní lidé a klademe si otázku, jak toho 
dosáhnout. Odpověď je snadná. Čtěme dětem.  
Neboť čtenářem se člověk nerodí, čtenáři musíme 
ukázat cestu. Děkujeme tímto režisérce, herečce  
a scénáristce paní Janě Janěkové, která v rámci 
projektu „Celé Česko čte dětem“ přijala naše 
pozvání a děti zaujala poutavým čtením vlastních 
pohádkových příběhů 21. února 2023. 
Ve čtvrtek 23. února proběhl v rámci dopoledních  
 
 
 

Hospoda Nad Točnou 

UPOZORNĚNÍ PRO VŠECHNY HOSPŮDKOVÉ 
PŘÍZNIVCE!  
Pátek, sobota, neděle 10.3. - 12.3.2023    ZAVŘENO     
Pátek, sobota, neděle 24.3. - 26.3.2023    ZAVŘENO 
Děkuji všem, za pochopení!  

Jana Doležalová 

Nová zelená úsporám light 

  

činností další projektový den s názvem „Dva 
sněhuláci“, který byl zaměřen na upevnění si 
dosavadních znalostí dětí o střídání ročních období. 
Z Valašského Meziříčí k nám zavítalo Divadélko 
Leonka s programem, který byl protkán chytlavými 
písničkami a nechybělo ani poučení s plněním 
různých úkolů. Děti byly přirozenou formou vtaženy 
do děje, kde se stávaly herci, zpěváky i tanečníky.  
A co je nejdůležitější, celou školkou se rozléhal 
veselý dětský smích.   
A tak to má být. 
V závěru bychom chtěli velmi poděkovat panu 
Josefu Navrátilovi za provedení rychlé stavební 
opravy v naší škole.             Mgr. Lucie Kristová, ředitelka 

 



 

 

 

Lidé v naší dědině 

 
 
  

 
 
Michala Bajcarová 
„zlatá rybka“ 
 
Už dlouho jsem nepotkala člověka, z kterého by 
tryskala tak pozitivní energie i večer po náročném 
pracovním dni…Míšo kde se to ve Vás bere? 
Pravdu povediac, sama netuším. Asi je to výchovou a 
životom do 20 s dvoma súrodencami. Energie nikdy v 
tele nie je dosť, ale dobrá káva a chvíľkový oddych po 
práci to vždy opravia, reštartujú a môžem znovu 
pracovať. Samozrejme nie je to vždy tak ružové, sú i 
dni, kedy úplne „vypnutá“ sedím pred TV alebo sa jej 
otočím zadkom a spím. 
Další „podezřelá“ věc je, s jakým entuziasmem 
mluvíte o své profesi, která je přirozenou součástí 
Vašeho života. Prozradíte něco o své „práci“? A 
impuls, kdy Vás napadlo jít touto cestou? 
V tejto otázke koluje už dlhšiu dobu zastierací 
manéver, som účtovníčka v Kauflande, z čoho si 
všetci doma a ďalší známi robíme srandu. Pracujem v 
zdravotníctve a dennodenný styk s ľuďmi je naozaj 
práca pre koňa. Zatiaľ sa tam ale držím a naozaj ma 
to baví. Je to kontaktná práca a človek zažije dobré i 
ťažšie dni, energetické výstrely i prepady. Po  
 
 
   

náročných dňoch si ale poviem, že ja behať, skákať, 
tancovať a blbnúť môžem. Naši pacienti nie. To je 
asi to, čo ma nakopne späť. Rozhodovanie pre 
povolanie nebolo ťažké. Prišlo to v treťom ročníku 
na gymnáziu a potom k tomu prispel i môj dedko. 
Mal amputované obe nohy a videla som, že i keď 
mal neskutočné bolesti, vždy bol ten usmievavý 
tmel našej rodiny. Tam to asi celé začalo. 
Práce s lidským faktorem je náročná i po emoční 
stránce... 
Ako to len popísať. Zažila som si už i stav tesne pred 
vyhorením, kedy som pacientom nechcela ani 
otvoriť dvere, chcela som aby neboli, aby ich už nič 
nebolelo, neťukali na dvere… Chcela so im vykričať, 
že si za to môžu sami a keď ma nechcú počúvať, 
nech mi neberú čas a silu. Ale to je našťastie za 
mnou a posunulo ma to ďalej i v živote. Musíme 
ovládať seba a svoju hlavu dokonca viac než svoje 
telo. Takže šup do lesa, k vode, kdekoľvek do 
prírody a dobiť baterky. 
Po našem letmém setkání chápu vašeho manžela, 
že si Vás odvedl z krásného Kysuckého kraje do 
Polic. Předpokládám, že jste se poznali ale jinde než 
v kopcích okolo Velké Rače! 
Manžel je úžasný človek a má trpezlivosti na 
rozdávanie voči mne. Poznali sme sa v Ostrave, 
býval dve poschodia podo mnou a v jeden večer 
prišiel medzi partiou kamarátov na našu, asi už v tej 
dobe piatu, kolaudačnú párty. Slovo dalo slovo, pivo 
dalo ďalšie a o rok som bola naložená do jedného 
auta a viezla som sa do Polic. Pochádzam z Vyšného 
Kelčova, je to dedina v obci Vysoká nad Kysucou, 
takže spoza kopca. Avšak maminka je narodená na 
Morave, tak ma to sem ťahalo. 
Když srovnáte energii Valašska a Kysuce až po 
Oravu…je v tom rozdíl nebo podobnost? 
Myslím, že je to rovnaký kraj, historicky vlastne 
Valašsko obsadzovali pastieri z oblasti slovenského 
pohraničia, takže sme jedna veľká rodina všetci. 
Príde mi len, že tu ľudia stratili ten temperament a 
užívanie si prítomného okamihu. Nemusí byť ani 
veľa alkoholu v krvi a nám to tancuje samo. Jediný 
rozdiel asi vidím, že my na Kysuciach máme v zime 
národný šport „lopatovanie“, tu je to len 
odhazování sněhu. 
Mohla byste zavést tradici „lopatování „ i tady a 
založit klub lopatářů. Vracíte se do Kysuc často? 
Máte tam nějaká oblíbená místa? 
Bohužiaľ nie vždy sa mi darí jazdiť tak často, ako by 
som mala a chcela. Späť k rodičom jazdievam rada, 
mám tam jedno svoje miesto v lesoch, taký malý  
 



 

 

 

 
  

prístrešok, za ním stromy a kríž, tam to doslova 
milujem, rada tam regenerujem. 
Jste renesanční typ s širokým záběrem zájmů a 
schopností. Je něco z toho, čím žijete prioritní? 
Nebo to vše tzv. „hrnete“ komplexně? 
Hmm, zaujímavé tvrdenie, asi som o tom nikdy 
nepremýšľala. Vyzerá to síce, že mám toho na 
rováši veľa, ale snažím sa si to utriediť. Mám rada 
svoju prácu a tá mi je koníčkom, i keď občas koňom- 
ťažným snáď nejakým kaukazským plemenom. To je 
asi tá priorita. Mám však rada i záhradu, keď je čas, 
rada kosím záhradným traktorom, s manželom 
striháme stromy, so svokrou sa pokúšame udržať 
trvalú perm kultúru na našej záhrade, milujem 
knihy, často odborné k práci a rada šoférujem. Koho 
som viezla tvrdí, že už by nesadol nikdy ku mne do 
auta, ale to je hold jeho problém. 
Hm, tak to se mně ulevilo, že jsem řídila já... Říkala 
jste, že chcete hodně cestovat, máte konkrétní cíle 
a destinace? 
Cestovanie beriem skôr za oddychom. Zatiaľ sa môj 
duch neposunul za hranice lietania, takže to je malý 
cieľ, ktorý chcem pokoriť. S manželom radi 
lyžujeme, tam vedú často i naše cesty. Inak asi čo sa 
naskytne, rada poznávam nové kultúry, chodievam 
v mestách rada pešo, človek vidí a cíti omnoho viac, 
než autom. 
 

 
 
Asi nejste odpočinkový typ, ale energii musíte 
odněkud čerpat, třeba tou chůzí nebo jak? 
Ako kedy, oddych potrebujem to je jasné. Buď je to 
kniha, alebo prechádzka s kamarátkou a ich dvoma 
psami. Keď je najhoršie, idem k vode, tam to asi 
všetko pustím. Keď je najhoršie tancujem a spievam 
doma u vytierania podlahy. 

Ano, tak je to správně /haha/ i vytírání podlahy 
může být tvůrčí, radostný a ozdravný proces...Měla 
byste pořádat kurzy pro ženy...Jak se Vám tady žije 
je tím pádem bezpředmětná otázka... 
Police sú úžasná dedinka. Mám to šťastie, že ma 
obklopuje veľa krásnych ľudí. Nemyslím tým 
pochopiteľne len vizuálnu zložku, sú tu srdeční, 
priateľskí ľudia a to vás dostane. Mňa ako 
„imigranta“ prijali úplne parádne, dokonca mnohí 
radi počúvajú slovenčinu, tak sa pri nej snažím 
ostať, aj keď je to ťažké. 
Naše úsloví o „kovářově kobyle, která chodí bosa“ 
je platné i u Vás doma? Ptám se rafinovaně na 
manžela… 
U tejto otázky sa smejem. Maťo je úžasný pacient, 
nikdy mu neviem pomôcť. Príde vždy s niečím, čo 
netuším ako vyliečiť.  Väčšinou ani nič nechce, 
neprizná sa, pokiaľ si na to neprídem sama, neviem, 
že ho niečo trápi. Vidí koľko veľa pracujem a tak ani 
nechce otravovať. 
Kombinujete český a rodný jazyk podle potřeby? 
Vaše děti budou Čechoslováci-to je vtipné… 
Bude to vtipné, ale to máme vyriešené. Keď 
potrebujem, prepnem do češtiny, samozrejme 
neznie čisto, ale myslím si, že ju ovládam, teda 
slovom určite. Písmom máme v rodine z Maťovej 
strany sesternicu, ktorá učí češtinu, takže deti pôjdu 
na doučovanie tam. A vlastne, čím viac jazykov 
poznáš, tým viackrát si človekom. Deti budú ovládať 
už dva „svetové jazyky“, prečo nie? 
Jste mladá, ale máte názor na rozdělení 
Československa? 
Ja som „made in Czechoslovania“, ale narodená už 
na Slovensku, tak to neviem posúdiť. Nezhodnotím 
to adekvátne, ale či sme na tom, alebo inom území, 
asi je to jedno. Pánbožko stvoril jeden svet a dal ho 
nám všetkým k užívaniu. Ja som sa dobrovoľne 
presťahovala na Moravu a cítim sa doma i tu. Tým, 
že pochádzam z pohraničia, riešili sme rozdelenie 
ako problém pred Schengenskou dohodou, kedy 
nám bránili ísť na nákup cez kopec za hranicu. Keď 
nám pán policajt vykričal do auta, že nás vyhostí. 
Toto som vnímala v detskom veku ako jediný 
problém, bohužiaľ som ho vtedy ešte nechápala. 
Jaké vlastnosti si nejvíc u lidí ceníte a co je pro Vás 
podstatné? 
Mám rada čestnosť a priamosť. Vďaka svojej 
temperamentnej povahe tak často jednám aj ja. 
Vážim si oveľa viac človeka, ktorý sa nevzdáva. 
Napadá mě dalších tisíc otázek...je nějaké téma, 
které Vám leží na srdci? 
Myslím, že by sme mohli vyzvať i ľudí, ktorí sa 
prisťahovali, aby sa nebáli vyjsť na obecné akcie. 
Naozaj ich iba vyspovedáme, tak typicky dedinsky a 
potom sa na nás v obci môžu spoľahnúť. 



 

 

 

Místní poplatky 

 
 
  

Poplatek ze psů 
Žádáme majitele psů, kteří doposud nezaplatili 
poplatek ze psů, aby tak učinili co nejdříve, a to buď 
hotově do pokladny na Obecním úřadě v Policích 
nebo bezhotovostním převodem na č. ú. 8922851 
kód banky 0100 variabilní symbol: 134100+číslo 
popisné. Držitel psa je povinen ohlásit  
na Obecní úřad v Policích vznik nebo zánik své 
poplatkové povinnosti do 15 dnů ode dne jejího 
vzniku.  
 

Stočné 
Poplatek za stočné na rok 2023 je stanoven dle 
směrných čísel roční spotřeby vody na obyvatele  
a schválené výše stočného. Platba činí 660,- Kč  
na obyvatele, který je napojen na splaškovou 
kanalizaci. Poplatek je splatný do 31. března 2023  
v hotovosti na Obecním úřadě v Policích nebo 
bezhotovostním převodem. 
 

Poplatek za svoz a likvidaci odpadu 
Sazba poplatku za svoz a likvidaci odpadu činí 550,- 
Kč. Poplatek platí fyzická osoba, která má  
v obci trvalý pobyt. Poplatek platí i fyzická osoba, 
která má ve vlastnictví stavbu určenou  
k individuální rekreaci, byt nebo rodinný dům,  
ve kterých není hlášena k pobytu žádná fyzická 
osoba. Splatnost poplatku je do 31. května 2023.  
 
Poplatník je povinen ohlásit na Obecní úřad  
v Policích vznik nebo zánik své poplatkové povinnosti 
do 15 dnů ode dne jejího vzniku.  
V případě úhrady poplatků bezhotovostním 
převodem je nutné uvádět variabilní symbol  
k rozlišení plateb.  
 
Poplatek ze psů: variabilní symbol 134100+číslo 
popisné  
 
Stočné: variabilní symbol 232100+číslo popisné 
 
Poplatek za svoz a likvidaci odpadu: variabilní symbol 
134500+číslo popisné  
 
Číslo účtu obce vedený u Komerční banky: 8922851, 
kód 0100. Do zprávy pro příjemce uveďte prosím 
jméno poplatníka.                       Marie Černochová, účetní 

 
 
 
 

 

 

Príkladom je i naša svadba. To sme pár mesiacov 
pred našim dňom išli do hospody a tam sme vyriešili 
obsluhu a odvozy zo svadby počas jedného večera, 
stačilo si len posťažovať. 
Oddáni jste byli ve zdejší kapli, u které bydlíte – to 
je jistý druh „luxusu“...jaké to bylo, neměla jste o 
svatbě třeba jiné představy? 
Na chvíľu odbočím od otázky. My sme sa vlastne zo 
starého domčeku, ktorý donedávna stál na záhrade 
nášho domu, presťahovali bližšie ku kaplnke. Každý 
chce od miestneho zvonu ďalej, no my sme si k 
nemu nastavili i spálňu (ložnice). Pre nás to bola 
jednoduchá voľba a manžel dokonca išiel na obrad 
v papučiach, tie klasické pivné dedolesky. Bola som 
rada, že nám to pán farár umožnil. Kaplnka má 
úžasné kúzlo. Ja som nemala nijaké konkrétne 
predstavy, skôr som bola rada, že sme mali okolo 
seba super ľudí v ten deň. 
 

 
 
Děkuji za chvíle strávené s Vámi a ať se Vám tu 
nadále dobře žije!  

Text a foto: Jana Janěková 

Přesunutí termínů akcí 

Informujeme občany o změně termínů akcí: 
Závod horských kol – Memoriál Ley Menšíkové 
proběhne v termínu 24. 6. 2023. 
Cyklovýlet proběhne koncem září, přesný termín 
bude zveřejněn ve Zpravodaji.  



 

 

 

 

Společenská kronika 

Jubileum 
V měsíci únoru 2023 oslavili své životní jubileum:  
Antonie Kottová 70 let 
Karel Hlavica  65 let 
Do dalších let přejeme oslavencům hodně zdraví, 
štěstí, pohody a životního elánu. 
 

Smuteční oznámení 
Na konci světa stojí můj strom, 
má už svá léta a v koruně ptáky. 
Až ho najdu, poznám, že je to on, 
a zůstanu s ním stát taky. 
 
Na konec pozemské pouti došel náš spoluobčan pan 
Imrich Šándor. Pozůstalé rodině vyjadřujeme 
upřímnou soustrast. 
 

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 

 
 
 
 Velikonoce na klubovně 

 

Ukliďme Police 

Obecní úřad ve spolupráci s Mysliveckým spolkem 
Jasenec-Police pořádá v pátek 24. března akci 
„Ukliďme Police“. Ochranné prostředky a pytle  
na odpad se budou vydávat v 17:00 hodin na točně. 
Pro děti bude připravena malá odměna. 

Jiří Stříteský, místostarosta 

Dětský karneval 

V sobotu 25.2.2023 Kulturní a sociální komise 
uspořádala karneval. V příjemném prostředí v 
hospodě Nad Točnou, děti prožily příjemné 
odpoledne plné her, soutěží a tance. Chtěla bych 
poděkovat OÚ a všem členům kultury za úžasnou 
přípravu a spolupráci, krásné dárky do tomboly. 
Radost dětí při pohledu na hračky a následné 
losování tomboly vždy potěší. Hlavní cenu – Traktor 
s vlečkou, věnovala paní Lucie Sváčková.  Finančním 
darem přispěla paní Jana Doležalová.  ZŠ a MŠ se 
podílela výzdobou na karneval. Děti měly možnost 
tančit zumbu s Nikou a Kikou a ve volné chvíli využili 
malování na obličej s paní Jitkou Křivánkovou. Vše 
děláme pro radost a úsměv našich dětí. 

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 
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Odvoz odpadu 

Pozvánka na Vodění medvěda 

 

Komunální odpad se bude vyvážet ve středu  
8. března, další svoz je ve středu 22. března. Svoz 
pytlů s plastem od domů bude ve středu  
12. dubna.   
 

Svoz nebezpečného a velkoobjemového 
odpadu 

V sobotu dne 25. března 2023 se bude konat svoz 
nebezpečného a velkoobjemového odpadu na 
obvyklých místech:  
 
U kříže na horním konci  08:00 – 09:00  
Na točně   09:00 – 10:00  
Na křižovatce k farmě  10:00 – 11:00  
 
Prosíme občany, aby osobně předávali odpady 
svozové firmě a nevytvářeli hromady.  
 
Současně se sběrem nebezpečného odpadu 
provedou místní hasiči svoz železného šrotu, 
autobaterií a vysloužilých elektrospotřebičů, které 
prosíme nachystejte před své domy v sobotu  
25. března 2023. Děkujeme. 
 

 
 
Pozdě, ale přece! Spolek Klenot Police pořádá 
v sobotu 4. března 2023 masopustní průvod naší 
obcí. Do průvodu zve všechny své příznivce. Sraz 
v maskách v 8:00 hodin v hasičské zbrojnici. Spolek 
Klenot Police děkuje spoluobčanům za srdečné 
přijetí masopustního průvodu ve svých obydlích. 

Za spolek Klenot Police Renata Vajglová 

Pozvánka na přednášku 

 
 
 
 

Pozvánka 

 
 
Kulturní a sociální komise ve spolupráci o Obecním 
úřadem v Policích vás zvou na přednášku Choroby a 
škůdci ovocných dřevin, která se koná ve středu  
29. března od 18:00 hodin v zasedací místnosti 
obecního úřadu. Přednášet bude pan Zbyněk 
Pavelka, předseda Českého zahrádkářského svazu 
Zubří. 
 

Markéta Stříteská, předsedkyně kulturní a sociální komise 
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